
Protokoll Saxängens samfällighetsförening 2020-09-06 
 
Kl 16.00 Träffpunkt hos Suzanne Elgström på Grönkullegränd 6 
 
Närvarande: Leif Karlsson, Susanne Nyström, Urban Strömberg, Hjalmar Strömgren, 
och Suzanne Elgström 
 
1. Mötets öppnande 
Hjalmar förklarade mötet öppnat. 
 
2. Val av sekreterare och justeringspersoner 
Suzanne Elgström valdes till sekreterare. Leif Karlsson och Hjalmar Strömgren justerar 
protokollet. 
 
3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
3.Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. Sammanfattning frånsommaren 
Albeto Alltjänst sköter sitt jobb på ett ok sätt men är lite slarvig här och där, man får påminna 
honom ibland om detaljkvaliteten. Hjalmar kommer att prata med honom inför kommande 
säsong -21.   

Efter påtryckningar har asfalten äntligen gjorts klar runt brunnen, utfört av Mörbylånga 
kommun. Till synes ett bra utfört arbete. 

Annars har det varit lugnt och fridfullt i området. 

5. Höga träd på samfällighetens gemensamma ytor 
Träden på de allmänna ytor som vi trott att vi äger tillsammans tillhör egentligen det 
ursprungliga säljande företaget Sven-Lars i Saxnäs på Öland HB, meddelade Urban. Det finns 
alltför höga träd på dessa ytor som ibland står väldigt nära hus. Ibland är träden dessutom 
döda eller dåliga. Dessa träd bör tas ner och kommer kontinuerligt att ses över av styrelsen, 
tillsammans med områdets fastighetsägare. Vid en rundvandring i samband med detta möte 
konstaterar vi var sådana träd finns, mestadels i södra delen av området, mot 
sommarstugeområdet, där det dessutom tycks vara en yta som är utanför vår samfällighets 
ansvarsområde, enligt Lantmäteriets kartor. Eftersom Sven-Lars äger ytorna kommer vi att ta 
kontakt med dem för att försöka få till ett möte för att diskutera om de kan ombesörja 
nedtagningen av dessa träd. Detta är inget uppdrag som någon av fastighetsägarna kan ge sig 
på. Hjalmar åtar sig att kontakta Sven-Lars för att boka ett möte snarast. 

Träd på de egna tomterna och våra allmänningar mellan fastigheterna, som är dåliga eller som 
man av annan anledning vill ta bort, ser fastighetsägarna själva till att detta sker och bekostar 
själva. Naturligtvis talar man med sina närmsta grannar om detta så att alla är överens.  

Vi måste göra en gemensam bedömning innan alltför många träd plockas bort på de 
gemensamma områdena. Träden står för nedkylning, förbättrar luftkvaliteten och klimatet, 
reducerar mängden dagvatten och minskar insyn. Samt inte minst gör området mer trivsamt 
att bo i.  



6. Motioner 
Inga motioner har inkommit.  

7. Hemsidan www.saxang.se 

Webbutrymmet kopplat till domänen saxang.se har vid detta mötet överlåtits till Suzanne 
Elgström. 

8. Inför städdagen nästa möte 
Nästa möte söndag 18 oktober kl 15.00 (Träffas på Grönkullegränd 6) 
Det här mötet blir en rundvandring inför höststädningen den 8 november. 
Speciellt kan nämnas: 

- Träd se ovan 
- området vid dammen bakom Anna-Carins hus rensas  
- björk utanför Mäkis hus tas bort 
- Klippa sly runt hörnet utanför Niklas Åbergs hus uppe vid pulkabacken. 
- Susanne Nyström fixar korv med tillbehör och Suzanne Elgström fixar kaffe/te 

Efter mötet skrivs en kallelse som sedan i vanlig ordning distribueras minst 2 veckor innan 8 
november i brevlådorna, på FaceBook och www.saxang.se 
 
9. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet 
Suzanne Elgström, sekreterare 

 

Justeras: Hjalmar Strömgren  Leif Karlsson 

  

------------------------------------------------- ---------------------------------------------- 

 

http://www.saxang.se/

